English Translation of Pertinent Sections of Alina Alexandrovna Shipilina’s Diary (Underlining added)

End 98 Cyprus

	
	Living in apartment with Tanya and X and Zlatkin, a magician.

	
	

	
	First day, I had 7 drinks, I was shaking when I was speaking to customers.  Marios introduced me to Chris.  We went in his sports car – so awesome to a romantic place.  I saw Limssol all in lights.  Gave me a rose.

	
	

	
	Day 2 Gave me yellow and red flowers.  Went to the beach.  Danced first table dance.  He touched me.

	
	

	
	Day 3 Played cards.  Chris won 220£.  Gave me 110£.  I was so happy because I needed to repay debt.

	
	

	
	Day 4 Kissed for first time on a hill with Chris.

	
	

	
	On Day 2, I came to Chris after fat man touched me.  I was shaking and then calmed down.  It was disgusting and horrible when fat man touched me.  Chris gave me 20£ so I sat with him almost the whole evening so I do not have to do even one strip tease.

	
	

	1999
	I like being with Chris.  On third meeting, we kissed, went to hotel and gave each other massages.  He wanted me and I wanted him but I became scared I would lose him and I started to cry and it had an impact on him.  I need him… 1st as person that I trust and 2nd for money.

	
	

	
	Bought dress with Katya.

	
	

	
	12/31  Went to hotel with Chris.  I think I am ready to sleep with him.  I do not believe this is cheating. I do not feel that way.  The problem – no condoms – what if?  I had hard time taking out my tampon.  (We had sex.)  We took shower together – fun.  What will Marios say about our business?

	
	

	1/7/99


	Demelios started to court me, gave me toilet water – very cool and a blouse.  Today he gave blue and white lingerie.  Demelios likes me.  I like him as a person but not as a man, he is not my type.  He is supposed to go to Moscow and Krasnodar.  He is good friend and I am thankful to him.

	
	

	
	Chris had birthday 1/7/61.  We went to a hotel.  For 2 weeks prior I did not give him sex and was driving him insane.  I was ready.  I do not consider this cheating.  Had sex but he was small and I had unusual sensations.  Chris gave me 50£ for dress.

	
	

	
	At work one customer kissed me the entire 30 minutes.

	
	

	
	Mario’s new system – sign in and notify him every time we go out and where.

	
	

	1/19/99
	Danced striptease and table for one customer.  At table dance he came.  That was funny.

	
	

	
	When sitting with Rikos, Chris came by.

	
	

	
	I called Chris – left messages.

	
	

	
	With Chris we played cards.  I won 50£.

	
	

	
	On 1/17/99 we lost and won.

	
	

	
	Chris’ friend gave me 20£, Chris gave me 10£ and someone else 20£.

	
	

	
	I tried to get Chris to buy me contact lens but he was making excuses that is okay most important that thru him I get money.  Sometimes for me it is very important.  I want 500£ very much.

	
	

	
	Yesterday, I told Rikos that I wanted contact lens and he got uneasy.  With God’s help, Rikos will help me.  Otherwise, Marios.  With Rikos went to sea to make photos then his wife showed up.  Then scenes of jealousy.  His wife threatened to send me back to RUSSIA.  Wife was chasing the taxi as I rode away in it.

	
	

	
	Rikos came by later and we went to restaurant – that was something.

	
	

	
	Marios make me sit with doctor.

	
	

	
	In Zygo, he went on his knees in front of me and kissed below my belly button.

	
	

	
	After Bazuki, we went to a hotel.  It was beautiful there.

	
	

	
	Dr. George said that Marios sold me for £1000 and gave me perfumes and 50£ and I left.  

	
	

	2/2/99
	3 years and 5 months with me and Alexei.  I called from Rikos’ car to Alexei.

	
	

	
	1/27 & 1/28 Marios yelled at me about Chris.  He told everyone that Chris is my boyfriend.  In the office, Marios said I was not allowed to have a boyfriend because it will scare off other customers.  Chris betrayed me, I trusted him so much.  Chris made a laughing stock of me by telling Marios about us.

	
	

	
	1/29 Chris and I went to a hotel.  I talked about trust and betrayal.  He wanted to sleep with me.  We had sex but I did not come.  Before I got him horny and tortured him that way.

	
	

	
	With Rikos went to store, he gave me makeup and cleaned face.  Gave me silver with my name.  I am thankful from all my soul for him taking me horseback riding.  He gave me big photos.

	
	

	
	Nicholias gave me flowers and telephone.  Went to his house with Regina.  On Sun Nicholias took me to a hill.  I yelled at him and he took me to the beach.  Took shower at his house.  I wore his sports outfit.  He carried me in his arms into his bedroom.  I did not want to go there.  We talked.  He said because we did not have sex he dropped me.

	
	

	
	Next day sitting with Andrios.  He gave me a lot things and does not want sex.  He wants companionship.  He promised me a holiday to Spain.  Let God bless everything.  After Bazuki he was kissing my feet after washing them in champagne.  He is interesting.

	
	

	
	I feel good with Chris but I am very cautious.

	
	

	
	One customer wanted sex but we convinced him that we only do masturbation and sometimes girl with girl.  He left.

	
	

	2/8/99
	Much has happened in a little time.  Chris is pretending he did not say anything to Marios about the sex he had with me.  He changed he only loves himself.  When I told him about the “riddle of nature” he offered to tell Marios about it, which is crazy.  I am worried because I am late for 12 days.

	
	

	
	Yesterday went to hotel with Rikos.  I had to let him kiss me between my legs and I pretended I finished.  After I helped him masturbate.  I had fun with him.  We went to restaurant then horseback riding.

	
	

	
	Sat in evening Marios forbade us to go anywhere.  We could only go to the supermarket once a week and the gym.  Can only go places with customers from the club.

	
	

	
	Right now we are in “jail.”

	
	

	
	Sat celebrate Lenona’s birthday in restaurant.  Costan came to party on Marios’ orders and stopped the party.

	
	

	
	Nicholas met him after work for Regina’s birthday 2/8/99.  I kissed him, he, poor thing, could hardly control himself.

	
	

	
	I had some marked £ that were stolen from Sveta and everybody thought I did it.  I had hysterics.

	
	

	
	Went with Chris.  He did not help me emotionally.  He talks only about sex.  He is not interested in my problems.  I gave him a night with wine and hints of betrayal.  Pretended I was drunk.  Did not have sex.  Only tortured him a little bit.  Before he gave me (£) but now (nothing).  I pretend everything is okay.

	
	

	
	Lukos is getting on my nerves.  Everyday he calls 3 times.  Went with Lukos to restaurant.  He made me wear glasses so none of his friends would recognize me.  Says he is crazy without me.

	
	

	
	I pray Marios’ tracking system will disappear.

	
	

	2/11/99


	Andrios bought me a day off.  I waited all day for this night.  Ate in best fish restaurant.  With his friend and a 60 year old man from Italy we went to Runel Disco.  Andrios says he probably loves me.  He ws very tired because of his irregular heartbeat.  We went to hotel where he asked me if he should leave but I asked him to stay.  

	
	

	
	Alone in hotel was so wonderful.  Swam, walk, took some photos.

	
	

	
	Went to Andrios’s office.  He gave me 50£.

	
	

	
	Tanya wanted to go back to Moscow but went to Larnaca.

	
	

	
	Chris started to make scenes that are relationship is ended.  I cried a little on purpose and understood that he only needed sex from me and does care about my problems.  He is self centered.  He does not see anybody further than himself.  He regrets giving me flowers.  We argued about my going out with Andrios.  He started to be cheap about buying me toys as if they cost too much to be given to me.  I asked him to forgive me.  I think it is for the better because other customers whom I like become available to me.  Maybe breakup is for the better.  For example a strange customer gave me perfume, a toy and gold.

	
	

	
	Another customer who wanted to sleep with me after Moscow promised to give me a silver bracelet.  But he wants to have sex with me.

	
	

	
	The club has new system.  Topless dancing in couples while others rest.

	
	

	3/7/99
	3 years and 6 months with my loved one.  Alexei called me at club and cannot be without me and he is counting days when I return.  But I may prolong the contract with the club.

	
	

	
	I feel good without Chris.  I met Stephanos.  3 times went to hotel with him.  He is so sensitive, interesting, nuturing.  But he does not give me money or presents.  He got upset when I got 10£ from him.  It was for a massage but I did not tell him that.

	
	

	
	I posed for students at artist studio for 2 hours.  From every student 2£ = 16£.  I want my portrait to be drawn.

	
	

	
	With Rikos made love 2 times.  He wants more than 2 times a week.  I am trying to get out of him a video camera for my mother.  Rikos gave me a necklace with a heart made from pearls.  They are pretty.

	
	

	
	Panacos.  Talked him into getting me cellulite cream maybe he will get me gold chain with my name “Alina”.

	
	

	
	Oksana got raped by Doctor George when she was drunk.

	
	

	
	We went with X.  Oksana rode horse.

	
	

	
	I am trying to make the most money of girls in club.

	
	

	
	Pedros almost ripped my clothese – nut, sadist.

	
	Promised to give me silver chain.

	
	

	
	My love one called.  Thought I would come back next week but I decided to stay for now.  He got upset.

	
	

	
	George came to club.  He was so happy.  I only hugged and kissed him.  I got drunk and went to hotel with George after Masha’s birthday party.  I was in a relaxed state.  He gave me watch, alarm clock, earrings with chain and perfume plus 100£.

	
	

	3/21/99
	Young guys (18) took Monica and me to a cheap hotel and wanted to pay 100£ for sex.  One guy threatened to hit me, and I asked what happened with your hand and I did not give him anything.

	
	

	
	Went with Oksana and some fat guy and his little friend.  Came to hotel, helped him jerk off.  He paid 30£.

	
	

	
	Chris friend of Lena bought me digital watch.

	
	

	
	Eric gave me the same watch but different color.

	
	

	
	Met with Panacos and jerked him off.  I am so tired of it.  He gave me a dress for 37£.  I spoke with Russian guy and Russian guy picked me up.

	
	

	
	Earlier I was sitting with Philip from Paris.  He got a bottle of champagne.  Eight drinks.  Thank God.

	
	

	
	I earned 50£ at club in dances and drinks.  Most I earned in my life.

	
	

	
	Monica began to compete with me.

	
	

	
	Marios yelled at me for going with Panacos because he does not come to the club and Marios does not make money off of Panacos.

	
	

	
	Dear God help me with my business.

	
	

	4/3/99
	3 years & 7 months we know each other.  Alexei, my loved one, called and said my mother was ecstatic with $200 I sent her.  My loved one said he cannot accept my money because I am more important to him than money.

	
	

	
	Kuwaitis bought me, Regina, Julia and Nadia at 40£ for each of us from Marios.  My guy said he did not want sex.  I got drunk and had sex with him anyway.  He fucked me up the ass.  It was very painful and scary.  My ass hurt for 3 days.

	
	

	
	

	
	I met wonderful person.  Went to his hotel I gave him massage.  I got him very turned on and he came without entering me.  He gave me 100£.  God give this wonderful person health and the best in everything.

	
	

	
	Leandros brought son to club.  Leandros is a wonderful person, gave me a gold bracelet the first time in my life.

	
	

	
	Girls complain I am too competitive over customers.

	
	

	
	God help business and my weight.

	
	

	4/16/99
	Went to Russian church with all the girls.

	
	

	
	Kostya came by and we did not have time to make a prayer over bread.  Kostya and I went to Tramps

	
	

	
	I regretted that I did not go with Stephanos because he could have picked me up at night and we could have gone somewhere after the church.

	
	

	
	Sergei loves Luda.

	
	

	
	Before Easter Marios gave me another customer – Anton.  Stephanos wanted to take me but he was told I was being taken by another – Anton.  Stephanos got mad and did not want to see me.  I cried.  Then Stephanos apologized.  I want Stephanos.

	
	

	
	Tired of customers who come outside of their pants during dance.

	
	

	
	Tues – 5 dances.

	
	

	
	One customer grabbed my hand, sitting with girl and guy.  They know how to read palm.  His name, Akhmed.  He wanted to buy me for 3 days.  I wanted him.  Akhmed bought me for 3 days.

	
	

	
	During 3 days, we went to cabaret, swimming pool twice, he invited me to Egypt.  There he will find work for me, offered to marry me.  He has wife and children for which I was helping pick out clothes.  He was able to buy the respect of my boss who now polished my shoes.  I will never go that low, not for anything.

	
	

	
	Now I will go to Egypt next week.

	
	

	
	Tatianna from Rostov is a wonderful person, very interesting.

	
	

	
	Now I am sitting, waiting for an enemy – Jordan.

	
	

	
	I pray for safe journey and protection.

	
	

	4/25/99
	This week was crazy.  Marios left for Tramps, no business 3 days.

	
	

	
	I went with Stephanos, got drunk, very drunk for 1st time in my life, got sick.  Stephanos took care of me.  Afterward he got sick with fever.

	
	

	
	Marios yelled at girls because no business so he put a stop to Vika and Natasha.  Hope Marios would leave on Sunday from Zygos.

	
	

	
	Friday I made 8 private dances and 12 drinks for first time every: 60£.

	
	

	
	Before Friday, one asshole took me and wanted blowjob.  I made him give me 10£.

	
	

	
	Another customer has house with elevator but I did not give him any.  Before club closed, they took me.

	
	

	
	I went with Sergei and made love.

	
	

	
	For first time in 4 months I put a red

	
	

	
	Went with Panacos.  Before he gave a ring of white gold.  I was wishing for something.  Went to Aqua Park.  Afterward, I rode on Harley for 2 hours.  Swam in sea.

	
	

	
	Security sold information to Eric that I kissed Sergei on the lips.  Eric was angry.  I took all my money from Eric.  I was upset.  Eric was promising a video camera on Tuesday.

	
	

	
	Tomorrow Akhmed comes by.

	
	

	
	Liandros gave me shoes.

	
	

	5/6/99
	All 3 weeks I was thinking about whether I should go to Egypt.

	
	

	
	Everyone was telling me not to go.  I told Marios I wanted to go for holidays.  Marios was mad that I wanted my salary in 2 days.

	
	

	
	I decided to go.  Packed.  Akhmed came by and took me.  He was promising a visa but said there were problems.

	
	

	
	Dr. George came by.  Before I was going to Dr. to get note saying I was sick that my intestines hurt .  They gave me some pills but not the note I asked for.  I sat in hospital.  I could not get off work.

	
	

	
	Dr. George took me.

	
	

	
	Before I asked Andrios to go to Marromonia Hotel to get copy of visa from Akhmed.  Akhmed told Andrios there were problems with the visa.  That was when things changed.

	
	

	
	I went to Meridian Hotel with Dr. George – he gave me bracelet and ring, white, yellow, and red gold.  Silver picture frame, silver alarm clock.  Everything was fine.

	
	

	
	May 1 I was waiting whole day and he (Marios) did not come by.

	
	

	
	Marios and Jordan called me into office and said I would be going back to Krasnodar – I was in shock but it was a psychological trick.

	
	

	
	I wanted Andrios back.  I called him but he did not come by.  He went to Germany.

	
	

	
	I love Marios like a boss when he is in good mood.

	
	

	
	Yesterday one asshole took dance but did not pay because I did not let him kiss my pussy – how disgusting.

	
	

	
	Akhmed does not call.

	
	

	
	God bring back my good relationship with Dr. George and Andrios.  Help me in business.

	
	

	5/16/99


	Rikos started to make fun that I let myself be tortured by dancing for his good friend.  Rikos does not know that Eric and I meet sometimes.

	
	

	
	

	
	Made love with Stephanos at the sea to the sound of the waves and the wind.  Sunbathed nude – so wonderful.

	
	

	
	Friday.  There was a party at Zygos.  Guys from Australia, America, Africa.

	
	

	
	Angelos – ex-customer of Regina – gave as promised a gold ring to Sonya and me.  Regina promised him a lot but only one time sex.

	
	

	
	Marios went to Krasnodar.  I gave him a package for my mother.

	
	

	
	I now live with Olga and Sonya.

	
	

	
	My period 17 or 18 days late.

	
	

	
	God help me with work.

	
	

	
	Greica works as barman.

	
	

	
	Stephanos in Tramps.

	
	

	
	Went with Andrios on Harley at night at 150km/hour in his jeans and jacket.  Took photos at 4 Seasons.  Andrios is a good guy.

	
	

	5/22/99
	I am worried about my period.  Already 1 month late.  I am taking pills to regulate my cycle.

	
	

	
	Yesterday because of one asshole – banker – I did not go with girls to center of city.  

	
	

	
	Went to beach with Panacos.

	
	

	
	Yesterday  4 private, 1 table, 12 drinks

	
	Wednesday  7 private, 2 drinks

	
	Thursday  1 private, 2 drinks

	
	

	
	I went to Larnaca with Devi.  He wants to give me a gold icon.

	
	

	
	Eric did not come by although he promised.

	
	

	5/29/99


	Eric finally gave me a video camera.  A dream to my mother.

	
	

	
	

	
	Eric started to go after Maria.  Bought her a bathing suit for 39£ and slippers for both of us.  Wanted sex from both of us.  We said no.

	
	

	
	Now Eric makes twice as much business for Maria as me.

	
	

	
	Stilleos gave me 30£.

	
	

	
	Finally my period came.

	
	

	
	Went to Stilleos to Georgio Beach.  I was crying and laughing in sea and started really crying.  He calmed me down.

	
	

	
	Another rich Arab and his friend took me and Maria. 

	
	

	6/6/99
	June 2 – 3 years 9 months with loved one.

	
	

	
	I asked one Arab for 65£ for boom box he gave 70£plus 5 for taxi.  Give him God everything good and nice.

	
	

	
	Did not give it up to Stilleos.  He got upset.

	
	

	
	Alexia came by cabaret at 10:00 p.m. but then went home.

	
	

	
	Sailors from Greece came to cabaret.  Took dances got warmed up.

	
	

	
	Went to San Raphael with Eric, swam, massage.

	
	

	
	Thursday Stephanos came by – spent half work with him  Afterward went to hotel.  Stephanos says he will miss me.  He wants me to write him letters.

	
	

	
	Poer fell in love with me.  Gave me 20£.

	
	

	
	Sonya’s husband went to court wants the son because someone said she worked in Cyprus as a prostitute.

	
	

	
	I bought shirt with gold for Dr. George for 20£ and a silver icon 10£.

	
	

	
	Thinking where to put $ in my luggage or into my shoe heel.

	
	

	
	45 girls in cabaret.  God help me with business and weight loss.

	
	

	6/15/99
	Two weeks then I go home.

	
	

	
	Monday 4 privates, 5 drinks

	
	

	
	Eric gave me money for dentist.

	
	

	
	With Chris gave me watch and for first time made love.  He came in a minute.  Very great.  Afterward went to Andrios’ restaurant.

	
	

	
	I called George.  He does not want to talk to me.  I got very upset.  Probably someone said something very bad.

	
	

	
	Weigh 76.5 kgs.

	
	

	6/23/99


	On Friday 6/18 I called Stephanos.  I said I will go with another customer to Ayanapa.  Stephanos got upset.

	
	

	
	Saturday did record of 10 private dances, 5 for a grandpa, 2 tables and 7 drinks

	
	

	
	Went to Larnac with Stephanos.  Vicky was not there.  Had to leave early to meet with grandpa.  Made 60£ in 30 minutes with grandpa.  I sold him 2 naked pictures for 10£.

	
	

	
	Sunday 2 privates, 4 tables, 8 drinks

3 people wanted to take me.  Motherfucker Stilleos, fat Devi.  I went with Devi.

	
	

	
	Monday I went to pose for two days for 25£ around 3 hours – nudes.

	
	

	
	Went to Zygos with Stephanos.  Then went to hotel.  (On this day the fucker Stilleos said that he wants sex but is not willing to go somewhere together with me)

	
	

	
	Tuesday went with Stephanos to Luna Park which was wonderful, went on rides.  In house of horrors got splashed with water.  Then restaurant – perfect.  Stephanos told me love stories.

	
	

	
	Kostos was promising to go to Pafos but did not come by.

	
	

	
	I made commercial photos with exercise machine in clothes and without clothes for 50£.

	
	

	6/27/99
	Right now I am in an airplane

	
	

	
	On Friday I was walking on street and an Arab stopped me, drove me to the office and everywhere to get ticket.  Went to his house, ate food.  He tried to make me.  I screamed fucker at him.  He gave me skirt and two t-shirts.  I am thankful to him.

	
	

	
	Went to Luna Park again with Stephanos.  On Friday, in evening went to pub, drinking cocktail name “Orgasm.”  Stephanos was horny and was trying to send fax to his dick but fax did not get there.  Went to open Greek disco.

	
	

	
	Saturday went with Stephanos to Ayanapa.  I insisted on going there.  Lots of good memories.  Then I went to Zygos.  I said goodbye to everyone.  I have 1300£ Stephanos drank a lot and fell asleep.  We were sleeping in a hotel everyday.

	
	

	
	I like Stephanos very much.  I like his cologne, his looks and his thoughts – mind-blowing logic.

	
	

	
	Thursday, I went with Eric and Julia from Krasnodar to Albano.  Made Eric give me money and I spent it.

	
	

	
	I am very thankful to Eric for everything.  Give him God everything good, health and the best of everything.

	
	

	
	I thank Limasol from the bottom of my heart for everything.

	
	

	6/30/99
	Had boom box and video camera with me when flew into Krasnodar.  Had bag from Marios for Elvira and carried my little bag.

	
	

	
	My loved one… after Stephanos… I could not make out with my loved one.  I miss Stephanos very much.  I miss his smell, his laugh.

	
	

	
	Yesterday I called Stephanos from post office.  Then went to Alexei’s house and said how happy I was to hear his voice.  Stephanos my boy.  We spoke about my trip and how I miss him.

	
	

	
	Leoned invite me to Moscow and I went.

	
	

	7/17/99
	Infection – erosian –  Gaul bladder infection and gynelogical problem

	
	

	Wed
	Arrived MOCKBA  Met with Mark to continue I work did before for Leonid.  Danced for $100.  Leonid arranged.

	
	

	7/23/99
	Problem with gang at the market CHERKIZOVSKI.  

	
	

	
	Went to party with “cover” (kirsha) from agency.

	
	Danced at pool – stripped.

	
	Was not invited to bank presentation.

	
	

	
	Doctor found disease in me.  Leonid gave me 250 R for test.

	
	Took medicine over 5 days.

	
	

	8/4/99
	Assisted Mark in making Lesbian video.

	
	$20 paid to us girls.

	
	

	8/16/99
	Left suitcase in Alexei’s car (Tel 60-43(5)-44).

	
	Alexei read Roy’s message “with love” to Angel and got angry.

	
	I had quarrel with Alexei.  I often quarrel with Alexei when I talked with “night grinders”.  I went to seaside resort for 3 days with Alexei

	
	

	
	Doctors diagnosed gall bladder disease in me.

	
	

	
	In TVAPSE we put on own a show but few tickets were sold. Great pleasure that I performed and won 100R.

	
	

	
	Nasta did something…

	
	

	8/29/99
	On plane to Mexico

	
	

	
	With my beloved (Alexei) we decided to go to seashore.  All Sunday we spent arranging our affairs, going to pharmacies because my beloved also needs herbs to treat rashes on his skin.  Finally with my beloved we set out for seaside but could not go to place wanted to because information on the Mexico tour came from Leo.  Made love with Alexei.

	
	

	
	Sunday discussed marriage plans with Alexei but Alexei was still poor and I was not ready for marriage yet.  But $2000 to get married will do the job and to help buy apartment.  Another argument.

	
	

	
	Leonid called about Mexico tour – Tuesday.

	
	

	
	Andrei took her to Empire Disco.

	
	

	
	I called Ivanovich a KGB officer to get a ticket to Moscow.

	
	

	8/31/99
	Met Salvadore in Mexico – local manager.

	
	Staying at Hotel Maria Cristina.

	
	Went to Salvadore’s house.

	
	“Salvadore would love to have a girl he saw on internet as sexual friend”.

	
	

	9/1/99
	Called my boyfriend Alexei in Russia from office but he was not at home.

	
	

	9/3/99
	Went to Acapulco by luxury business.  Stayed in hotel.

	
	

	
	At night we went to disco “Inigma”.  That evening Salvadore wanted me but I politely declined (necessary to take time).  Before breakfast Salvadore and I jogged along the beach.

	
	

	
	Salvadore is clever – he sensed that I have a boyfriend.  He saw a picture.

	
	

	
	Sunday morning Salvadore went to Mexico City.  Leo said that Salvadore complained that I did not allow him to be intimate with me.  Leo said that I made a mistake and must do something about that.

	
	

	
	

	9/6/99
	Salvadore paid for breakfast.  Left by Lux business.

	
	

	
	I decided it would be only fair if I slept with Salvadore, to pay him back but Salvadore left that night so I did not have intercourse with him.

	
	

	9/9/99
	MEN’s Club girls work 2:30 p.m. – 8:00 p.m. and 8:00 p.m. – 2:30 a.m.

	
	

	
	

	
	Leo left but I decided to stay in Mexico because then they would not deduct my airfare from my salary.

	
	

	
	Day -- $250

	
	Night -- $300

	
	Table Dance -- $140

	
	20% to Leo

	
	

	9/9/99


	Never ended up sleeping with Salvadore because once he was too tired and other reasons  This morning we got as far as kissing and took our clothes off but then a telephone call came for Salvadore and we had to stop.  Salvadore preferred a romantic experience and did not want to continue so he put off our sleeping together until some other time.

	
	

	9/16/99
	Danced 16 dances.

	
	

	
	Went to movies with some Germans.

	
	

	9/19/99
	I telephoned my “darling” but he was aloof with me.  I miss him but he did not say that he missed me.  I cried.  He is not glad to hear my] voice.

	
	

	
	Yesterday I met Mavro for the second time.  He said he used to have a slut for a girlfriend and she looked like me.

	
	

	
	(9/16/99) I left early to go out with a guy.  He paid me $60 but I had to beg for it.  I expected more money.  He tried to drag me into his house.  I would not let him kiss my lips.  He threatened to go to the police and I returned him his money.

	
	

	9/23/99
	Earned 3,600 US.

	(2:06 am)
	I will try to work at Penthouse Club.

	
	

	
	Meeting Mavro today.  Mavro gave me $ to pay for fruit.

	
	

	
	I gave my business card to a young guy in the club but he gave it to an older man.

	
	

	
	Met Max who is interesting and smart.  He promised me a trip to the sea and scuba diving.  He sent me 7 roses.

	
	

	
	Roy called and said he loves me.

	
	

	10/2/99
	Sat, Sun, Raul, Alfredo and I took a trip to the ancient city Vana Wata, a 4 hour drive.  We stayed in a hotel.

	
	

	
	

	
	I  had to change my bed 3 times because Alfredo was trying to caress me.  I woke up and saw Alfredo touching me.  Next morning I told Alfredo I was not a prostitute and he apologized.  Alfredo gave me earrings and a silver brooch with topaz and a bracelet.

	
	

	
	At Penthouse the girls stripped completely but I refused so I had few dances.

	
	

	
	I will not call my boyfriend Alexei anymore.  He never said “I miss you” or “I love you”  I sent boyfriend a fax but no reply.  I will wait for him to call me.

	
	

	10/9/99


	Sat, Mavro took me to his place.  We kissed did something more but could not carry it any further.  All in good time.  Mavro upset.

	
	

	
	

	
	Sun, Alfredo and I went to see the pyramids.  He gave me two silver bracelets.

	
	

	
	Mavro dumped me.

	
	

	
	I met Sidney, an Australian.  We will see what happens with him.

	
	

	
	I am missing my boyfriend so much.  What about him?

	
	

	
	I will perform at some conference.

	
	

	10/17/99
	In Cancun I arrived Fri 10/15 with Alfredo, Azul,, and Mapiertova.  We stayed in hotel.  Thur to Fri I did not sleep all night.

	
	

	
	I went with Sidney to his place last Sunday got drunk and went home we had sex.  That was wonderful.  1.5 months.  Sidney says all too often that he loves me.  Now time has come to test him.

	
	In Cancun, Alfredo started to make passes again.  I told Alfredo I was having my period in order to keep him at bay.

	
	

	
	Raul good customer gave me flowers.

	
	

	
	I called my beloved and asked him to call me on Tues.  He was not enthusiastic.  He said he can only spend one minute to talk.  That’s big of him.

	
	

	10/30/99
	Sidney did not pay me for dances.  I still have his jacket.

	
	

	[Boston]
	Went to Acapulco with a Boston client .

	
	

	
	On plane to Puerto Varatu with Alfredo.  Not as happy as before because I will be in the same hotel with this guy.

	
	

	
	Max gave me a golden chain.

	
	

	
	I had a quarrel with Sidney.  He was talking about the emotions he had for me.  But he failed to show for some dates.  When I went with the Boston guy to Acapulco Sidney booked rooms in Acapulco because he wanted to come with me but then he vanished.  He was hurt because I promised to go with Boston client.  Sidney talks a lot about love, but misses the point.  He did not show for a date on Friday.  He is a young fool.

	
	

	
	I told Alexei’s mother that Alexei had forgotten about me.

	
	

	11/1/99
	Puerto Varatu is a beautiful place.  I wish I had my beloved with me.  I spent long time thinking about him and wished he was with me now.

	
	

	
	Alfredo and I played tennis.

	
	

	
	I am thinking about my little boy (Alexei) so I am sure I do love him because I think about him all the time – is he thinking about me?  I have not heard from him for 2 months.

	
	

	
	Alfredo and I went to a disco and he said that he has strong feelings about me and experiences excitement when he touches me.  Alfredo says I do not understand him.  I told Alfredo that the reason I do not want sex is because someone tried to rape me once.  Alfredo keeps trying to have sex with me.  Again he did not let me sleep in peace.  Next day when I was in bathroom, he tried again and I was furious.  Alfredo calmed down.  We went for a ride on jet ski.

	
	

	
	I cannot stand when he touches me because he is as old as my father, his age.  I cannot stand it at all.  But I can see he loves me.

	
	I gave Alfredo a birthday card with an angel on it.

	
	

	11/12/99


	Alfredo, Azul and I flew to Hvatulko.  Alfredo promised not to touch me again.

	
	

	
	Alfredo bought me slippers.

	
	

	
	I called my beloved to talk to his mother to see if he is dating someone else.  She told me to talk to him.  I asked him why do you never write to me.  He reluctantly said okay, I will write.  Why don’t you speak to me.  He did not reply.  Why do you behave this way.  He said – “I am fed up with everything.  When you said you were going to stay longer in Mexico I felt as if something broke in me, or string snapped.”  When I heard this I was hysterical and crying very hard.

	
	

	
	In a contest I put roll of toilet paper between my legs and my partner was to put broom handle into hole in toilet paper.  I gave directions to the man.  I ran to drink beer through a tube which was very sexy.  Then we were given 1 minute to swap clothes, I and Alfredo swapped clothes.

	
	

	
	They blind folded us girls and we were asked to feel between the men’s legs and identify who was who.

	
	

	
	Alfredo pursued me again, I ran outside until Alfredo apologized.

	
	

	
	On Tues I met Manuel.  He gave me $500 plus toilet water.

	
	

	
	11/10/99 birthday, received roses from Roy.  Roy called and wished happy birthday.

	
	

	
	Alfonso came to give me roses and a chain for my hand and foot.

	
	

	
	Alfredo gave her me roses, brought me a birthday cake.

	
	

	
	My birthday was the happiest day during my trip so far.

	
	

	
	Alfredo and I went shopping and he bought me a handbag.  I feel he has gone completely crazy.  He wants sex with me real badly.  I think I will give it to him but only once.  I missed 2 hours of work but Alfredo made up the amount I lost and 10 dances.  I wish that God bless Alfredo for the 10 dances.

	
	

	
	Guardian angel look after our money and our savings.  Nicholas the miracle maker help me in my business and with losing weight.

	
	

	11/20/99
	A surprise on Sat 11/13

	
	We went riding horseback with Alfredo then a girl brought a cake.  We had a party: Julia and Pacho, Haver.

	
	

	
	Sat I met Alex – that was all very beautiful.

	
	

	
	On Sun Alfonso took me to town, wonderful.

	
	

	
	Mon Alfredo paid me as if I did 14 dances but I did not, then went to night club.  Alfredo had a brunette dance for me in a private room with him helping the brunette who was biting and feeling me all over.  Alfredo wanted to take me home in his car, I refused and Alfredo became hysterical and cried.  He said he cannot wait any longer that I am playing a game with him.  At that moment it dawned on me that there is no way I can put it off anymore.  So I took a shot of rum and gave myself to him.  Now he is happy at last.

	
	

	
	The next day Alfredo gave me a stuffed dog and paid for 14 dances.  We went to a night club and I was center of attention.

	
	

	
	I danced in private room by myself for 3 men with 3 girls – not bad.

	
	

	
	Tuesday I got so drunk that I slept with Alfredo again and spoke Russian.

	
	

	
	

	
	(Sat) On my way to Cancun, Alfonso gave me a silver bracelet and lent me his jacket.

	
	

	
	Yesterday with Max.  Max said my visa application is being processed.  I helped him finish and at last made him happy.

	
	

	11/23/99
	Got to Fiesta and Mary Canon Hotel on the Caribbean in Cancun.

	
	

	
	Went out with a guy.  Never got around to kissing although neither of us would have minded, but it would have been too quick too simple.

	
	

	
	Next day Azul and I went to gym.  Went to Aqua World, drove jet skis.

	
	

	
	

	
	

	
	

	11/29/99
	Raul showed up and ordered 15 dances.

	
	

	
	Alfonso took me to a restaurant. He says he loves me.  We exchanged addresses.

	
	

	
	Then went with Enrique to a restaurant.

	
	

	
	Fri, Alfredo said do not go to work.

	
	

	
	I withdrew all money designated for Leonid $1,400  With the help of Alfredo, I put $500 on Bank of Mexico Visa and bought travelers checks for $5,000.

	
	

	
	I received a telephone call from Francesco about my visa

	
	

	
	Police raid.  We girls did not have work visas.  The police took us to police headquarters where we were videotaped, they wrote down our names then we were taken to an immigration prison.

	
	

	
	On Monday, I called Francesco to help us get out of prison.  He said it was impossible and he is a friend of Max’s.  I do not know what is going on with my visa.  Alfredo called and said my things had been packed.  Alfredo and Maria found all my things and Alfredo brought all my things.  My God I am so grateful to you for sending Alfredo to me.  I owe Alfredo a lot.

	
	

	
	I got out of jail, got my things and the police took me to the airport.  I have with me on the plane:

	
	$2,200 for Leonid

	
	$5,000 Travelers checks

	
	$   600

	
	$1,500

	
	$9,300

	
	

	
	Alfredo is holding onto the rest of my money about $19,000.  Alfredo said he would bring what he is holding to Russia in 10 days.  I hope he brings my money or sends it with Martin.

	
	

	
	Alfonso wanted to see me to say goodbye but I missed him.

	
	

	
	Kittie – our pimp -- was so scared that she decided to fly to Russia with us.  I promise I will return to Mexico some day.

	
	

	
	Alfredo bought me a jacket and sweater

	
	

	12/7/99
	

	
	Roy got message to me at Frankfurt airport to call him.

	
	

	
	I got through customs at Moscow.

	
	

	
	I spent the night at studio because Roy was late.  The next day Roy came by.  We went to the ballet.  I could not sleep that night because of the time difference.  Roy hired a body guard and gave me a teddy bear.

	
	

	
	In Krasnodar my boyfriend met me with white flowers.  He did not hug me.  He said nothing.  And he did not go up to my room.  He said body.  He told me that he was unfaithful so I had hysterics when I got home.

	
	

	
	My boyfriend came over asking for another chance and I thought I would give it to him.  We went to Sochi – he had a mobile phone – to find about sheepskin coat.  He made the bed for me on the train.  We made love, he did the same as before but it was mechanical.  When he caressed my breasts he was looking away not very interested, thinking about something else.  He would say he was missing my body.  I thought what he said to me was the same he said to other girls.  I did not feel the same emotions but felt pain.  I thought that was the end of the road.    Yes I do love him and I hope he loves me but another thing is that he does not understand the pain in my heart, my soul.  Yes, I have been unfaithful to him bodily but never emotionally.  He, however, was unfaithful spiritually and physically.  He tried to erect a wall between us out of quarrels we had to hide from our love.  I feel pain and no longer respect or trust him.

	
	

	
	Alfredo called, he wanted me to stay with him in his room in Moscow.

	
	

	12/10/99
	I am riding in a second compartment car #12 with 3 men sharing the compartment on my way to Moscow.

	
	

	12/12/99
	I called Alfredo and I am on my way to him to collect my $18,000.

	
	

	
	My boyfriend and I are looking for a mobile phone.  We went to Sochi.  He paid for everything, made the bed for me on train but it was not quite what it used to be.  He does not feel for me.  He has hard time saying I love you.  My boyfriend avoids me, but on the other hand at times he wants me with him.  I decided to check up on boyfriend.  When he saw me he did not say hello or glad to see me.  He said he was tired and reproached me for not coming earlier.  I think he has long since stopped loving me.  We did make love, I wanted it twice but he said he was tired so he did not please me.  Why should I put up with this.  If I married him, it would just get worse.  He sees no value in me, he does not appreciate me as a person.  He is probably trying to show me that he wants to forget about me.  The reason I am sticking with him is because I need him as a business partner and his assistance and sometime sexually too.  I would like to find a nice ex pat or foreigner to live abroad.  I want to buy a flat for my mother and to marry this foreign guy so that I can leave Krasnodar.  The last thing I want to do is to live in Krasnodar.

	
	

	12/19/99
	Got to Moscow early in the morning, checked luggage and walked around the city, all day long.  Then got my bag at train station and stayed 3 hours at Russia Hotel with Alfredo.  Alfredo brought $7g in travel checks and brought some more cash but $7g still in Mexico.  My arrival fell on Constitution Day and it was a day off so we could not get my money off of the Mexico visa card.  My name was on the guest list at the Russia to stay officially with Alfredo.

	
	

	
	Alfredo said he wanted to fuck me and I had to drink alcohol to relax.  Lena could hear everything.

	
	

	
	I was nervous, I hoped that Roy wouldn’t see me in town.

	
	

	
	Finally, I got my $18,600, bought a mobile phone with Alfredo.  I gave Alfredo my mobile number.

	
	

	
	

	
	

	
	What a relief felt when I saw Roy.  We got up early to get my visa to America.  Now I will go with Roy in January to America and let god bless us.  Roy gave me another mobile phone.

	
	

	12/18/99
	Today I completely broke up with Alexei.  He was avoiding my questions.  I told him to stop playing his game.  He confirmed that he is going out with the another woman.  So he has killed his love for me without blinking an eye.  He had told a mutual friend that he did not see me as his wife.

	
	

	
	Now I have mobile # 636695 Already I have received calls from Mexico and Sochi.

	
	

	1/5/2000
	12/30 I met Roy when he arrived in Krasnodar.  We spent night at hotel.  Then we played.  Roy gave me lots of gifts.  We had a very good time.  We went to Sochi.  We caught up with sleep.  In the evening we went to a disco.

	
	

	
	Roy left for Moscow.

	
	

	
	Alexei degraded totally, he dropped low as ever did.  I tried to scare Alexei by saying I was keeping an eye on him and his girlfriend, Alexei got afraid.  Now that I know everything I can call this lady he goes out with.  Alexei called me to ask me to stop bothering him, never come to his house because he was scared.  When Alexei called again, I did not go to pick up the telephone.

	
	

	1/17/00
	Alexei called and said that his mother knows everything.  Alexei’s mother gave back my things.  I am angry because he used my razor.  I took everything and I was shaking.  I wrote him a note to say that you son of a bitch will have to pay for all your wrong doings.  Alexei brought my things.  He was frightened.  My mother though that I was losing a good guy and I would regret it later.  On the phone Alexei houted at me, I could hear hatred.  What a monster he was.

	
	

	
	I finally decided to go on a diet.

	
	

	
	Alfredo keep calling saying that he misses me, loves me and wants me.  His date of birth is 15 January.

	
	

	
	Roy also called.  They called on the same day.  Roy says I am the only happiness for him.  He wants me to be with him.  Whatever information I have about him so far looks good.  Let’s leave it up to God.  The reason I do not have the right man was because a curse was put on me.  Please my lord let things go well and no jinx.  Roy’s age is the only questionable factor.

	
	

	1/23/00
	I called Maria in Mexico.  She said that after the arrest in November another arrest followed.  No one can give guarantees of safety to the dancers from arrest.  She would try to get me a work visa at the club.  Leo said that Sergei was arrested for keeping the police out of the club.  Leo said the main problem was with Salvadore’s Canadian citizenship, the government passed law concerning Canadians.  Salvadore accused me of reporting him to the police, that he is a Canadian.  This concerns me about whether I should go back.  If I get a visa, I may go to Mexico.

	
	

	
	If Roy pays a lot for food then why not pay money for material possessions for me.  Sometimes, I do not understand Roy.  He made me cry, I don’t like when I am being shown around and told that the item I want is too expensive.  I will not stand for someone shouting at me or giving me a hard time.  I would rather Americans control themselves more.

	
	

	
	I hope with the help of God I will be able to find something enjoyable to do.

	
	

	1/27/00
	Plane back to NYC.

	
	

	
	Roy has helped me a lot and always called me.  He gives me presents.  He first tried to pay for half the CD but later changed his mind – okay it is no problem.  Well I do not know, if I marry him would it be only for the sake of getting American citizenship?  Is he the ideal husband I have been looking for?  He loses control at times.

	
	

	
	Mary will not give me any guarantees about Mexico  Leonid deceived me.  Maybe I should go to Mexico, maybe I will have to.  Maybe stay at Roy’s apartment and try for a job in Moscow and Roy will pay me to keep apartment and cook.

	
	

	1/29/00
	Sitting at airport I saw a nice tall handsome Russian guy – well what can I say.

	
	

	
	Azul expects a call from Francesco about whether to go back to Mexico.

	
	

	
	I think maybe I should go to Mexico but only for one month.  But if I live with Roy for one month and he pays me for cleaning and cooking at $250, which is not bad.

	
	

	
	Roy spread lotion over me.  I told Roy a joke and Roy thought I was insulting him.  That hurt me because I did not want to hurt him.  Roy said if I wanted to stop our relationship we will go back.  How foolish of him.  He knows full well that I depend on him and it is not a good way to behave given the circumstances.  Then he had me on the table and I finished twice.  I started weeping same thing in the morning I was crying and he took me again – this is what I like indeed.  That is the best way out of conflict situation.  Anyway an emotional crack has developed.  Sasha’s curse might be the cause of our problems as well as my lack of money and his intellectual work.

	
	

	
	What about Roy, as a friend, sexual partner he is quite good, but as a husband?

	
	

	
	

	2/4/00
	In Roy’s apartment in Moscow.  When we arrived from NYC we fell asleep 12 noon and woke up at 9 p.m. that was nice.

	
	

	
	I have been thinking about this a long time to remove the curse from Roy.  The magic man said it was a bad curse.

	
	

	
	At night Roy made a proposal.  At first, I did not believe it because he did not sound serious.  It is not easy to decide.

	
	

	
	On 2/2/00, a miracle happen, we got the apartment.  We have made it.  We have done it.  We have bought a flat.  Thank you god.

	
	

	
	At night we discussed marriage plans.  To go to America with a working visa via marriage this seems to be the only  thing to do. If we really do the marriage it will be nothing but a business deal and then we will wait and see.  Time will tell if we will go ahead with romance.

	
	

	
	Then he mentioned prenuptial.  I wanted a paper that would say I will stay in the country and he will not kick me out of the country.

	
	

	
	Alexei the magic man read my palm:  He said if I stay with Roy until May it will mean it is a serious relationship.  We drank wine together until 6 p.m.

	
	

	
	I will miss Roy and looks like Roy will miss me.

	
	

	2/19/00


	Alfredo called, we talked for 40 minutes.  He became obsessed with sex.  I told him that I am sitting wearing only white panties and touching myself.

	
	

	
	Maybe I should tell Alfredo that I have no money.  He promised to help me to put a $1000 on Mexico card but I said $500 would be enough.  Alfredo was in Paris and called and said he is dying to see me, he wants me, he cannot live without me.

	
	

	
	I ran into Alexei.  He passed by without saying hello.  My heart was beating wildly.

	
	

	
	Call from Roy and Alfredo on Valentine’s Day.  They both congratulated me.

	
	

	
	I called Lena and told her about my surgery and told her that I would rather make a deal with Roy.  It would make more sense under the circumstances.

	
	

	4/5/00
	Two days before the marriage Roy said maybe we should stop the marriage because I do not feel like discussing my past.  At the disco he made me angry and I slipped back to Cyprus and Mexico memories.

	
	

	
	3/11 got married.  It was fun.  But for me it was not serious.  At this point it is only a deal.

	
	

	
	I am so tired of Roy.

	
	

	
	March 30 I went to a party after Miss Krasnodar contest.  At the disco, Alexei said that he wants me badly, that I am driving him absolutely crazy.  He bought me champagne.  And I nearly left with him…

	
	

	
	Then I went to disco and befriended a boy and all 3 of us danced.

	
	

	
	

	
	What is most interesting is Arsen who met me on the bus.  He is very tall and big.  He suggested I invite him to my place to install an antenna.  He spent two days installing the antenna.  Little by little I keep moving away from him.

	
	

	
	Volodya took the keys from Vadim.  This disorderly flat where Vadim’s mother hung herself.  I and Volodya in flat of Vadim’s mother where we had a drink.  He fucked me.  Then he rested.  All of it has happened before.  He does it okay.  He did it to me twice but I did not finish.  He had a funny way of getting ready for sex.

	
	

	
	Roy sent me aletter that it is hard to be alone without me, that he is taking Russian lessons from nice girl.

	
	

	
	What could I do for him if I went to Moscow to live with him.  If only I had loved him and he truly loved me then maybe I would live in Moscow.

	
	

	
	On one hand I would like to remain friends with him so he does not keep me from meeting other men and he could have freedom to meet other girls.

	
	

	
	Thank god Arsen stooped bothering me with his telephone calls.

	
	

	
	After my eye surgery Roy takes good care of me.  Before the wedding, the magic woman gave me some salt and sugar to put in Roy’s food.  He got his baby smile back so the magic worked.

	
	

	
	

	
	4/2/00

	
	I got a second international passport.

	
	

	
	Probably I will go for a week to Mexico to see Alfredo and make some money.  But to do that I will need a good reason or pretext for Roy.  This is risky but I will see.

	
	

	
	I tried to seduced Alexei to make him mine and then maybe.

	
	

	
	I have told Alfredo everything about Roy and our plans.  Alfredo was sympathetic and understanding.  Alfredo wants to see me real badly.

	
	

	4/20/00
	I am on my way to Moscow.

	
	

	
	A casting agency would consider me for strip tease.

	
	

	
	Leonid said that Salvadore is hurt by what he thinks I did to him.  Salvador has not forgiven me.  Problems with club because Alfonso called the police because I did something to Alfonso.  But this is not true.  Leonid is only afraid I could go there on my own.  I had to lie to him and said that Roy gave me $10g because I lost $7g on my Bank Mexico Card and I lied to him that I was afraid to go back.

	
	

	
	Thank god Roy was not asking about my past.  He was a bore because he wanted to go home to sleep.

	
	

	
	What will happen if the American visa does not come through then I will go to Greece or Venezuela through Leonid.  What I am certain about, I will go somewhere in June.

	
	

	5/19/00
	I am at the airport waiting for my plane to Moscow.

	
	

	
	I met with a man with whom I spoke on the telephone earlier.  We went to Samson contest where I saw Lilia.  My exboyfriend was with his girl and he was scared when he saw me with this man.  I wonder where Sasha got such a heavily made up bitch.  Samson went from 6 to 12 midnight.

	
	

	
	I was with Andrei and we went to Andrei’s friend’s place and we flipped a coin.  I did not like the atmosphere, we had difficulty leaving but left.  We went to the same place where I had tried to seduce Alexei.  When I was ready and said I was ready it turned out that what Andrei wanted was a surprise.  My friend Kate was against this and this upset Andrei and Andrei was left with nothing.

	
	

	
	Mother went away and this time I did not bring anybody home with me although I wish I had.  So I went to Valodya’s and said I wanted to go on a picnic.  He said no.  And here I am again.

	
	

	
	The eye doctor was happy with the results of my eyes after the laser surgery in February.

	
	

	
	Before comrade Roy had called Alfredo and when Alfredo told me about that I had a good mind to scrap everything.  To refuse to go.  It was on that day that I gave my money for an Italian visa.  It looks as if Roy felt with his 6th sense to pick that day to call Alfredo.  He told Alfredo that he was going to marry me.  Roy asked Alfredo about my relationship with Alfredo.  Alfredo did not answer and called me. We agreed that Azul was whom Alfredo wanted and that Alfredo and I were together for only ½ day in Mosow.

	
	

	
	Called Hollander from airport.  What will happen with Hollander, my visa, hope God will help.

	
	

	
	Thank god I arrived in Milan.  The customs guy stopped every girl.  I had a ticket so I had nothing to worry about.  Alfredo met me and we went to the Lloyad Hotel.  He was so happy.  He gave me a diamonds in gold ring, earrings, necklace.  It’s interesting, I tried some drops.  I gave him my portrait.  No sooner started sex, then I came quickly.  He had such a big penis.  Next day we went to Florence.  Alfredo gave me jewelry.  On way to Florence by train petting each other.  Then we went to Venice Alfredo was kissing me telling me he wants me.  He was obsessed that I was taking advantage of him, wanted him only for money.  In the night train compartment to ourselves we had sex.

	
	

	
	Back in Milan we picked a Russian girl at a club where people go for sex.  Alfredo took another girl to a private room and I acted jealous.  We spent an enjoyable night having sex, it took me awhile to come.  Yes, the drops worked.  I performed oral sex on him once.  He would not let me sleep, caressing me petting me calling me mucha.  In the morning, I came again, very fast, very quickly.  His dick is suitable for me.  He enjoys when I come, my orgasm makes him happy.  It was a wonderful time we had but Roy, what about him, he is a fool after this I do not think I will want him so much.

	
	

	
	Alfredo gave me six hundred dollars.  I pray to God to make him happy.

	
	

	
	Right now I will busy myself with getting rid of all possible clues.  I have my jewelry and money packed away.  I pray to God so that Roy will not suspect anything.  Please God help me and bless me.

	
	

	6/5/00


	Practically ½ year had passed and I came to Roy and rang the bell.  He met me with a bewildered look.  He started to ask questions.  Even about when I worked in Krasnodar before my trip and I did not remember.  He was mad because he could not find anything.  It was hard for him to believe I came by bus.

	
	

	
	Roy opened my bag in a joke.  I looked at him totally calmly.  He was checking me.  After that I understand that he will be looking into my “Fa” bag.

	
	

	
	When Valodya took me for registration in Moscow I gave him a bag with everything – money, diamond ring, etc.  I was very nervous that Valodya would tell Roy.

	
	

	
	Sunday we went on a picnic with Maria and Sasha.  My tooth started to hurt terribly.  We went into the woods he wanted to take me but I refused because someone would pass.  The most important thing is that the age difference is visible, but if he were some young guy….

	
	

	
	I got the visa. Honor to you God.  Rest of the days were to be registered in Moscow.

	
	

	
	In Moscow I came only one time in the beginning and afterwards no.

	
	

	
	Sometimes I felt bad for him because he was spending so much money.  Roy tried to give me $100 but I refused.  I explained that I try to save money.  He was bewildered.

	
	

	
	Roy was seeing me off on train until the train left.

	
	

	6/25/00
	I simply could go nuts about what happened.  Hollander called me and asked me a weird question.  Did she every lie to me and I believed her.  I answered no.  It got me questioning what is going on.

	
	

	
	Me, Kate, Alona went to Gelentik to a carnival.  But the programs started at 11 p.m. and we were supposed to leave during the day so we had to stay for the night.

	
	

	
	Got tanned, watched concert from 7 pm to 4 a.m.  We went to a disco where guys who lived there were looking at us like in a movie.  They thought we were a show group.

	
	

	
	Alonya (cousin) was a little cheap but what can you do.

	
	

	
	A surprise was waiting for me on Sunday but we came back on Monday.  For 3 days I was looking for Roy on 4th day he showed up.  I was at the post office and sending Alfredo pictures.  I was in shock.  He said he knows everything with details about Milan, Italy and Valodya in Vadim’s apartment.  I now think that maybe someone was threatened and he told.  How did he find out.  Roy was with me in Krasnodar the whole time or alone at my home.  Everything is weird.  I tried to say I was sorry and admitted that it was my fault and that I did it.  I asked for forgiveness.

	
	

	
	Roy called the next day.  I pushed that forgiveness is virtue and asked for a last chance.

	
	

	
	After Lena I looked at everything with different eyes.  Roy has a inferiority complex from childhood and finds out the truth in order to control people.  But I am not a slave.  I advised Roy to see a psychiatrist to which he answered if I would see one then he would

	
	

	
	The problem is his real feelings for me.  I am something that stimulates him.  He sees me as a real wife but that is absurd.  I will never see him as a real husband.

	
	

	
	He called on Sunday when I was at Natasha’s house.  He said I must stop with Alfredo – talking and seeing him.  Roy sees a rival in Alfredo what a thing Lena thought of.  I should have came by in the evening and gone on a local train to arrive in the Moscow station where the Krasnodar train arrives, but instead I took a bus and Roy was suspicious.  I will learn.

	
	

	
	At disco Joy we had a lot of fun.  Masha was getting married and had her bachelorette party.  We danced with Sergei.  He offered to drive us home without anything afterward.  Alexei was bewildered.

	
	

	
	Went to my eye doctor saw perfect with one eye.

	
	

	
	I met up with Roman.  Put on a black wig (even the cops were looking at me).  We kissed a little he is cool.

	
	

	
	At a gallery show I met two guys from St. Petersburg.  On the second day me and Kate went with them to cafes, talking, and got drunk.  Kate while on a bike ran into a pole and I ran into people.  We danced a little.  On the third day ate pizza, got drunk.  Valodya was holding and squeezing my hand the whole time.

	
	

	
	Kate was jealous because Vanya and Valodya both liked me.  She was holding her distance from Vanya but in the end the two guys had no where to sleep and Kate took them to her house to spend the night.  Kate and Vanay slept together. It was funny in the café.  Someone said “Girls pick out something very cheap because we just met you and we do not have much money and we need to show ourselves.”  They are fun guys.  I bought earrings from them that were made of mountain crystal.  And I bought a picture made from amber.  A picture for Roy.  I bought bracelet for upper arm.  Very cool guys, god give them luck.

	
	

	7/6/00


	We met the guys again on Monday.  We talked them into staying and leaving the next day.  Valodya was going to stay but I had to talk Vanya into it for Kate’s sake.  We ate next to the theater with two bottles of strong wine.  I was drunk but kind.  In the evening we went to Kate’s house.  Bought shrimps and more wine.  While Kate was pouring her soul out to Vanya in the kitchen, I was pouring my soul out to Valodya (everything came out).  Valodya and I kissed, I initiated the kiss myself.  All of my hate for men opened up in this moment and I was a tiger.  In the morning before they left, I had to go home.  Vanya and Valodya walked me to get a taxi.  I did not take any money from Valodya because of conscience.  I let the taxi driver, who was an idiot, touch my knee a little and because of it saved some money.  5:30 a.m.

	
	

	
	

	
	I decided to go to America for now and make some money and to get a divorce with him.  Then better to go Japan.

	
	

	
	We went to Joy (I wore my wig).  We decided to go to Anapa to see Valodya and Vanya.  A friend was ready to drive us there by car but here my mother telephoned me that somebody telephoned our apartment two times (that was Roy).  We returned our tickets.  He felt it and the thought that it might be Alfredo calling did come to me, so it was Roy.  The thought came only when my friend came out of the car.  It was insane.  We decided to go bowling and Kate’s husband came by.

	
	

	
	We went on Wednesday to pool and the disco… A strip tease dancer wanted to undress me.  She then undressed a guy completely and that was total fun.

	
	

	
	Met with Dima. Two new Russians pushed Dima.  Dima got himself out of the situation.  At another place someone with a cast picked on us and asked where is Karina.  Dima told him where to get off.

	
	

	7/12/00
	Next installment in diary because last diary book finished and no reason to bring that book here.  There is a lot of special information in old diary.

	
	

	
	In Moscow Roy was sitting tense with flowers.  He was cold.  He had a burning desire to talk.  We went bowling – very cool.

	
	

	
	Sex in Moscow with Roy was awesome.  All the pain he is feeling was pouring out.

	
	

	
	7/9/00 Important day of talk on whether I would or would not go with him.  Beginning with December 1 we said what we did.  He slept and tried to sleep with little Sasha.  All guys are dogs.  I told him everything except for Valodya from St. Petersburg.  It is weird he was given untrue information about Alfredo.

	
	

	
	Alfredo was not in Moscow in the end of May.  The conversation was pretty interesting.  He found out everything that I was putting in his food.  I had to tell him that he was aggressive to me and I wanted to.  Well that was hard but interesting in Victory Park.

	
	

	
	Took fingerprints at INS office.  I was nervous, but there were wonderful orchards with me that opened.  Praise to God I am in America.  It was unbelievable I ran into Roy at the airport.

	
	

	
	I made $400 on Sunday, then $540 and on Wed $650.  Praise to you God.  One customer from India has already came to see me for four days.  He wants me.  He is funny.  I am starting to torture him.  I tried to call, it did not work.

	
	

	8/5/00
	One year that me and Roy are together I made the apartment cozy.  God help us understand, respect and trust each other.

	
	

	
	Roy knows what happened in Milan hotel room about my talks with Alfredo.  Roy found out the whole information from a microphone on the telephone how dirty it is.

	
	

	
	The whole night we were talking about our relationship.  It would have been better if I did not take off.  My business is also down.  On Monday I had my 2nd day off.  Same problems.  We went to Scores and to play billiards.  We talked about our relationship.  It would have been better if I was working.

	
	

	
	Did modeling with Cindi and Everette.  It was so interesting.  It was fun.  Afterward we danced African dances.  That was awesome.  

	
	

	
	Back at the club I made $400.

	
	

	
	Then yesterday $900 – my record.  One biker gave me $50.  Last guy 5 dances in row plus another $50 he gave me.  I was late to VIP room.  I had to dance 5 songs on stage.

	
	

	
	One guy was gawking at me and gave me dollars.  One guy gave me $20.

	
	

	8/21/00
	It seems like not long time passed, but so much has happened.

	
	On night from 8/9 to 8/10 Roy woke me said I did not work on Monday and Tuesday.

	
	

	
	I wake him up and we decide to live in different apartments.

	
	

	
	We went to the Statue of Liberty – awesome.

	
	

	
	Last Monday was around $900 with one customer 20 dances – it was awesome.

	
	

	
	On 8/17 beauty pageant.

	
	

	
	Right now I have a problem with money.  Roy found out I do not put all my money in bank.  Tax concerns.  Right now $6300 in bank and $6300 in cash.  I want to take this and more to Russia.

	
	

	9/9/00
	Happenings.



	
	In club I made 2 times in one week $900.  But on the average $600-$650.  One time one customer took 2 dances but only paid for one – I was upset.  Later I told one customer this and he paid me the $20.  Besides that for the first time I was in Champagne with customer with beard from TV.  This was Monday, we were sitting for 2 hours talking.  I was dancing I had such fear.  I did not let him touch me.  I enjoyed it.

	
	

	
	On Sunday $500 and (Labor Day) Monday only $200.  I enjoyed working.  The total I made was about $17 to 18,000 for one and ½ months excluding all my expenses.  For the first time I did not control myself and touched the customer’s groin with me knees.  Manager warned me.

	
	

	
	At home I was worried because of my Mom about Aunt Sveta.  They were putting my Mom down in our own house.  That little snake (cousin) is going to get her later on.

	
	

	
	I got upset with Roy’s attitude towards my mother.  At the moment when I was crying on telephone to my mother, she was upset and said…

	
	

	
	Everything is going to be okay.  I very much miss Roy when he is not there.  He is very important to me.

	
	


PAGE  
32

